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В статье на основе анализа научной литературы по теории государства и права и конституционному праву 

показаны различные точки зрения на понятие, содержание и место принципов права. Сформулирована 

авторская позиция о понятии, содержании и месте принципов права в науке конституционного права и 

одноименной отрасли права.

Особое внимание уделено анализу положений, включенных в Конституцию России в 2020 г., на основа-

нии которых раскрыто соотношение понятий «принцип права» в науке конституционного права и в отрасли 

конституционного права Российской Федерации. 
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On the base of theory of law and constitutional law in the article they are shown different points of view on the 

definition, meaning and place of principles in the science of constitutional law and in the branch of constitutional 

law and reasons of this difference. The author gives own position on the aforementioned issues. 

Especially the article is focused on the analysis of the provisions included in the Constitution of Russia in 2020. 

This analysis helps to the author to explain the difference and relation of term “principles of law” in the science of 

constitutional law and in the branch of constitutional law.
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